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Emne: Gang -og sykkelveg Fv 5704 Solheim Brandsøy
Vedlegg: 

Hei,

Leser i lokalavisa Firdaposten at det som eg regner med dei fleste av oss oppfatta som eit prosjekt som skulle ferdigstille gang - og
sykkelvegen på Fv 5704 fra Solheim til Brandsøy no ser ut til å handle om berre deler av den resterande strekka (Dragsvika - Plassen).
Det innebærer at den delen av strekka der det bur mest folk, og der skulen ligger, ikkje er ein del av prosjektet. Dette bekymrer meg
veldig.

Store delar av strekka har allerede gruslagt gang - og sykkelveg, dette kom i stand ved eit spleiselag mellom fylket, SFE og dåverande
Kinn Kommune for ca 10 år siden. Vi hadde venta oss at dette no vart fullført. Det dreier seg om i eit bustadområde i vekst - og ikkje
minst der det ligg ein barneskole og barnehage.

Spørsmål til kommande SAMO:
Kvifor vert ikke heile strekka fullført når ein no starter på prosjektet, og kvifor er ikke den mest befolka delen og der skule/barnehagen
ligg prioritert? Kva planer ligg for den resterande strekka av gang - og sykkelvegen?
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